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1. Dlaczego miasto majqcwiedzg, 2e w przypadku przebudowy alei Jana Pawla II
ruch i iA1*a b gdne ulicami Mielgcinskq i Br zezinow 4, nie wyko rzy stalo

nale4ciiremontu tych ulic. Nie wypehriono wszystkich ubytk6w w jezdni, i
ter az- prry duZy m natg Zernu ruchu j e s t to s zc ze g6bie uci qiliw e ala p oj az-dow,

or*b"rpieczefstwa na drodze.Apelujg, aby planowany w najbli2szym czasie

remont ne.wralgicznego odcinka ulicy Brzezinowej od ulicy Szkolnej do ulicy
Bluszczowej byt jak najmniej uci4ztiwy dla kierowc6w nie Wlko nlxzego

miasta.
2. Mieszkancy Michelina skarz4 sig na brak koszy na Smieci na wigkszo5ci ulic

naszego osiedla. Kosze w rejonie plac6w zabaw i lokainego parku to

zdecydowanie za.m*o na tak rozleglym terenie-

3. Miesz,kaf cy Zazamcza domagaj4 sig ustawienia kosz6w na Smieci w rejonie i
samego przq{;ciapod torowiskiem kolejowym, niedawno oddanym do uartlsu.

4. Wa uticy S*. aototri ego prry posesji o numerze 44 stoi calkowicie uschnigte

drzewo lipy. Proszg o jegousunigcie, bo stanowi to zagroherie dla os6b i
poj azd6w przemieszczaj4cych sig obok-

5. Pan zamteszkaly przy ul. ReYmonta

ponownie prosi pana prezydenta o umozliwienie mu wykupu nieruchomoSci

kt6r4 zajmuje, wrazz udzieleniem stosownej bonifikaty. Jako gl6wny najemca

polowy budynku wrzze schorowanym 80 letnim bratem, oraz c6rkqz
dwojgiem dzieci. Deklaruje po rvykupie generalny remont, orazptzyl4czerie
sig do sieci MPEC-u, co uwolniloby miasto od sporych naklad6w finansowych

zwi4zanych chociaZby zlil<widacjqpieca CO. Ta rodzinamieszkatam od wielu

!at, aod 2015 roku bezskutecznie stara sig o wykup czgSci kt6r4 zajmuj4.

^ Ponownie w ich imieniu proszg o porytywne rozpatzenie ich wniosku.

fr)prorzg o informacjg, ile poa-ibtOw gospodarcry'chprowadz1cych dzialalnoift
\-/ fwe Wloctawku skorz,ystalo z pomocy miasta w okresie trwaj4cej pandemii

ftoronawirusa. Ile lokali gastronomi cmych,bar6w i hoteli skorzystalo ze

izwolnienia podatku od nieruchomo6ci, zawartego w uchwale Rady Miasta na

+ okazje'

I

I

Z Powtiaruem


